
”Aktuellt” September-Oktober 
(information finns som tidigare även på Väktarens hemsida.) 

 Styrelsen har under några månader jobbat med att krav ställa för uppgradering av 

vårt fibernät. Vi har haft en urvalsprocess och plockade ut vår aktörer vi ställde mot 

varandra. Telia Sverige AB och ComHem. Förhandlingar är avslutade och det blir nu 

Telia som kommer att leverera sina tjänster 4 år. Leveranstiden beräknas vara dec 

2018. Mer information kommer att presenteras separat under september. 

 

 Samtal förs angående Återvinningsstation vi har som nära granne, Bygg och Miljö 

på kommun har meddelat oss att de kommer att ge bygglov för ytterligare en 

period. Vårt engagemang är utformningen av stationen, vi vill helt enkelt att det 

snyggas upp med bland annat asfalterad yta och skärmväggar runt anläggningen för 

inramning. 

 

 Styrelsen har beslutat att anta offert för att måla trapphusen Lundmansgatan 11 

och 13 under vintern 2018-2019. 

 

 Styrelsen har beslutat att höja avgiften för andrahandsuthyrning med 50 kr till 350 

kronor med start januari 2019 

 

 Årsmötet i våras beslutade att höja parkeringsplatser/garage i två steg. Betyder att 

nya avgifter from 2019 är: 

 2019 

P plats 135 kr 

El plats 234 kr 

Garage 499 kr 
 

 Då engagemanget och intresset för grillplats och årets sommar inte tillät grillar har 

styrelsen valt att ta tillbaka sina förslag om etablering på föreslagna platser. 

 

 Styrelsen har beslutat om att utveckla ansvarsfördelningen för det löpande arbetet, 

bland annat införs Vicevärds sysslan igen, betyder att styrelsens roll blir mer 

administrativ och att den tekniska förvaltningen läggs på Vicevärden att verkställa. 

 

 Påpekar ytterligare att Gästparkeringarna är till för Gäster och inte för 

medlemmarnas ”andrabilar”. 

 

 Kasta Ej Fimpar och annat från balkongerna. TACK PÅ FÖRHAND; 

 

STYRELSEN 



 


